

中興大學應用經濟學系  
許志義系友清寒優秀學生獎學金辦法

Department of Applied Economics, National Chung Hsing University  
George Jyh-Yih Hsu Outstanding Student Scholarship Application  
Regulations

中華民國 104 年 6 月 25 日系務會議通過

Approved at Administrative Meeting on June. 25<sup>th</sup>, 2015

中華民國 105 年 02 月 25 日系務會議修訂通過

Revised and approved at Administrative Meeting on February. 25<sup>th</sup>, 2016

一、為獎勵應用經濟學系及農業經濟與行銷碩士學位學程清寒優秀學生，培養優秀人才，特訂定本辦法。

**Article I.** In order to reward outstanding students in straitened circumstances of the Department of Applied Economics and the Master program of Agricultural Economics and Marketing also to train outstanding talents, this method has been formulated.

二、核發對象：應用經濟學系及農業經濟與行銷碩士學位學程學生。

**Article II.** Possible holder/candidate for the scholarship: students in the department of the Applied Economics and the Master program of Science in Agricultural Economics and Marketing.

三、核發名額：每學年一名。

**Article III.** The quota: one place every academic year.

四、核發金額：每名新台幣壹萬元整。

**Article IV.** The amount of the scholarship: NTD10000 per person.

五、申請時間：每年九月一日至九月三十日止。

**Article V.** Application time: Every year from 1st ,September to 30th ,September.

六、申請資格：

- (一)前一學年學業平均成績與操行成績在 80 分以上。
- (二)家中收入因故銳減或家境清寒者或政府登記之低收入戶。
- (三)該學年度未受公費待遇及未領(申請)其他獎學金者優先。

**Article VI.** Qualfication for application:

1. The average academic achievement and performance of the previous academic year is above 80 points.
2. Low-income households whose income in the household is sharply reduced or whose family is in straitened circumstances and registered by the government.
3. Those who have not received public fees during the school year and who have not received (applied) other scholarships are preferred.

七、申請方式：填妥申請表(至系辦索取或於系網頁下載)，連同證明文件於期限內送至系辦公室。學生申請獎學金相關表件內容將於審核後發還給學生，如未取回將於一周後銷毀之；獲獎結果將永久保存。

**Article VII.** The application method: Complete and submit the application form (can be found on the department website and the office), together with the supporting documents to the office. Application materials will be returned to the students after the result is published. The materials will be kept for a week and will be destroyed if not been retrieved. The results of the award list will be permanently saved.

八、審核方式：

- (一)由應經系導師會議審核通過。
- (二)書面資料審查為主，必要時得請申請者於會議中說明。

**Article VIII.** Review process:

1. The results of the award list will be permanently saved.
2. The review process will mainly rely on paper-based materials, if necessary, applicants will be invited to the meeting to explain the

situations.